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Närvarande:  Staffan Gustafsson 

Ulf Nilsson 

Marie Wedin 

Gunilla Palmquist 

Marcus Johansson 

Ärenden:   
 

1. Mötet öppnas av ordf Staffan 
2. Till dagens protokolljusterare utses Ulf Nilsson  
3. Dagordning godkänns. 
4. Föregående protokoll, från konstituerande styrelsemötet, gås igenom och 

godkänns. 
5. Marie redogör för föreningens ekonomiska situation. Den 30 april finns 

115 516,46 kr på kontot.  
6. GDPR- den nya dataskyddsförordningen diskuteras. Staffan redogör för hur 

styrelsen kan hantera de nya kraven enligt GDPR, som omfattar hela EU och 
träder i kraft den 25 maj. Förslaget är: 
Samtliga medlemmar får ett utskick där nuvarande avtal kompletteras med 
information om hur medlemmars personuppgifter hanteras i fortsättningen. 
Medlem som har frågor eller synpunkter hör av sig till styrelsen.  
Styrelsen utser Gunnar Södergren till dataskyddsombud för föreningen. 
Staffan och Gunnar går genom Dropbox för att se vad som ska rensas bort. 
Styrelsen godkänner förslaget. 

7. Hur kan vi omvandla markavtal till ledningsrätt? 
Under ett GFEF möte i Hova deltog Lantmäteriet där man redogjorde för hur 
frågan kan lösas. Markavtalet skrivs in i fastighetsregistret som en ledningsrätt 
och blir på så sätt registrerat och känt för framtida ägare. Lantmäteriet 
prioriterar frågan och har max 4 månaders handläggning, från ansökan till färdigt 
resultat. Inom GFEF görs en ansökan samtidigt för alla föreningar, sedan får varje 
förening hantera sina egna markavtal tillsammans med Lantmäteriet.  
Styrelsen beslutar arbeta enligt ovan. 

8. Nya förfrågningar angående fiberinstallation har inkommit från en fastighet på 
Allmänna vägen och en fastighet på Dykarvägen. Staffan gör en kostnadskalkyl. 

9. Inga övriga frågor. 
10. Nästa styrelsemöte är tisdag den 21 aug kl 17.30 på Allmänna väg 20. 
11. Mötet avslutas. 
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Gunilla Palmquist   Ulf Nilsson 


